

# Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

**Onsdag den 12. juni 2019 kl. 19.30**

**Tilstede:** Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Anne Scharstein (Sekretær), Tine Boysen (Gymnastik), Laila Andreasen (håndbold), Søren Nielsen (Idræt om dagen), Janne Lykke Langballe Rohde Nielsen (tennis), Frede Nedergaard (billard), Trine Meinild (Fest & Ide), Susanne Christensen (Byfestgruppe)

Kenneth G. Andersen deltog i behandlingen af punkt 8.

**Fraværende med afbud:** Anders T. Jensen, Martin Klindtworth

**Fraværende uden afbud:** Ingen

Rækkefølgen af dagsordenspunkter blev ændret, så punkt 8 blev behandlet som første punkt.

Punkt	Dagsorden	Bemærkninger
1.	<b>Godkendelse af referat</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Godkendt</li></ul>
2.	<b>Orientering</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Peter sender løbende orienteringer ud til bestyrelsen på mail.</li></ul>
3.	<b>Økonomi</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>Niels oplyste, at Grethe nu har trukket sig helt. I den forbindelse skal Grethe have udbetalt det aftalte honorar på kr. 10.000 udbetales for at have klædt Niels godt på til varetage kassererposten.</li><li>Der var ikke bemærkninger til det udsendte regnskab for maj måned – Byfesten er ikke gjort op endnu, men det ser lovende ud.</li><li>Frede spurgte ind til moms vedr. OK-sponsoratet – Peter undersøger hos Grethe hvordan det præcist hænger sammen, så vi kan sikre, at det er det korrekte beløb, der fremgår i regnskabet.</li><li>Niels orienterede om, at mobiltelefon til Swip lukkes, da den ikke bruges, dermed spares kr. 2.000 årligt.</li><li>Bestyrelsen besluttede at foreningens penge samles i 2 banker: Frøs Sparekasse, hvor vi får renter og Sydbank som vi har et godt samarbejde med.</li></ul>

# Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

<b>4. Nyt fra udvalgene</b>		<ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Tennis</b> Tennis har nu har 31 medlemmer. Der er netop afholdt introaften/eftermiddag med den nye boldkanon, som de er rigtig glade for. Den planlagte pigeaften 12. juni blev aflyst pga vejret.</li><li>• <b>Idræt om dagen</b> Er ikke er startet op endnu.</li><li>• <b>Fest &amp; Ide</b> Holder sommerferie. De er ved at undersøge mulighed for selv at stå for salg af slik og sodavand til rulledisko.  I forbindelse med Bondebal kontaktes Heidi Sondrup for at finde et egnet band – gerne et der selv medbringer alt udstyr, så dette ikke skal lejes ved siden af.  Trine, Anne Mette og Peter deltager i møde mandag den 17. juni vedr. fællesspisning i samarbejde med Forsamlingshuset til Kend din By-arrangementet.</li><li>• <b>Billard</b> Forbereder den nye sæson. Er ved at undersøge hvorvidt der skal skiftes klæder på kun 2 af de 4 borde.</li></ul>
		<p>I forbindelse med indkøb af nye borde undersøges det, om det kan betale sig at købe fjernvarmeopvarmede borde fremfor borde der opvarmes på strøm.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Håndbold</b> Holder sommerpause. Havde møde i sidste uge med konsulent fra DHF og børne/ungetrænere. Spurgte ind til om samtykke til holdbillede kan gives i Klubmodulet. Anne undersøger dette.  Håndboldtrænerne har en forespørgsel om der kan strammes op på rengøring og funktionalitet i hallen. Frede oplyste, at der også er problemer med at strømmen går i billard-lokalet når harpiksvaskeren kører – dette kunne evt. løses med en deling af strømmen. Peter følger op på problemet med hallen.</li><li>• <b>Gymnastik</b> De er ved at finde trænere til den nye sæson. Det forventes, at Æ' Jungs starter op igen. Tine spurgte ind til nøgler til hallen – rummet med gymnastiks redskaber står ulåst, hvilket ikke er hensigtsmæssigt. Peter undersøger mulighed for lås til rummet og nøgle hertil.</li></ul>

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

<b>5. Gørding Byfest 2019</b>		<ul style="list-style-type: none"><li>Susanne oplyste, at Byfesten gik godt på trods af dårligt vejr lørdag. Der var 300 til Spis sammen torsdag og 100 til banko Carboxing tiltrak 1100-1200 mennesker som det plejer, så radioreklamen i Radio Globus gav ikke flere tilskuere. Til "Cars"-bilerne deltog ca. 30, hvilket nok til dels skyldes vejret lørdag. Bowcombat forløb fint – 6 voksne hold og 6 unge-hold deltog. Til tartelettfestival blev der solgt 750 tarteletter mod 1000 sidste år. Ølbowling endte med 30 tilmeldte hold. Der deltog 192 personer til spisning i teltet lørdag aften og der kom 100 personer mere efter spisningen.</li></ul> <p>Alt i alt forløb byfesten fint, men der skal findes en bedre løsning til næste år vedr. nedtagning af telt. Alle udvalg skulle stille med 2 hjælpere, men Fodbold og Tennis deltog ikke og Håndbold og Floorball stillede kun med 1 person.</p> <p>Der skal findes 8 personer til at hjælpe i baren til Byfest i Vejrup lørdag den 10. August. Peter laver en mailtråd til udvalgene, som bruges til at melde tilbage med navne på hjælpere.</p> <p>Sydbank donerede udgiften til festteltet de næste 3 år mod at de må lave bank-tjek på potentielle nye kunder. Meld tilbage til Susanne hvis interesse.</p> <p>Det blev bemærket at Ungdomsteltet var en succes og at klippekortet fungerede supergodt og bør gentages næste år.</p>
		<p>Der var stor ros til Byfestudvalget!</p> <p>Økonomien gennemgås på mødet i august.</p>
<b>6. Kend din by</b>		<ul style="list-style-type: none"><li>Da Sanne ikke deltog i mødet pga møde i Kend din by-gruppen udsættes punktet til næste møde.</li><li>Peter opfordrede de forskellige udvalg til at tænke over, hvordan dagen kan bruges i hallen.</li></ul>
<b>7. Multibanen</b>		<p>Der arbejdes fortsat på at rejse de sidste penge – der mangler fortsat ca. kr. 500.000.</p> <p>Fristen for anvendelse af de penge, der allerede er bevilget til projektet er omkring december 2020 og mulighed for at arrangere et event til Byfesten i 2020 til indsamling af penge blev diskuteret. DGI's fundraiser er desuden i gang med at lave ansøgninger til 6-7 fonde.</p>

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

---

<b>8. e-Sport</b>		<p>Kenneth orienterede om arbejdet med etablering af e-sport i Gørding. Første møde i arbejdsgruppen har været afholdt den 22. maj og der er udarbejdet budget for pris på etablering samt forventede årlige indtægter/udgifter.</p> <p>Etableringsudgifterne ved indkøb af 11 pc'ere er ca. 160.000 – hertil kommer udgifter til sikring af lokale samt internetforbindelse. Deltagerprisen forventes at blive 600 kr. halvårligt hvilket svarer til prisen i Darum og holdene vil blive sammensat efter niveau (og ikke alder).</p> <p>Der afholdes møde torsdag den 13. Juni med en konsulent fra DGI som har erfaring med opstart af e-sport og bl.a. kan hjælpe med forslag til hvilke fonde der kan søges penge til etableringsomkostningerne.</p> <p>Der er pt. kontakt til 2 interesserede instruktører. Der skal også være instruktører til den aktive del af e-sport.</p> <p>Peter oplyste, at han havde talt med Vejrup, som også er i gang med at undersøge muligheder for etablering af e-sport og det blev aftalt, at Kenneth følger op med henblik på at undersøge muligheder for et samarbejde mellem Gørding og Vejrup for på denne måde at udnytte ressourcerne bedst muligt.</p> <p>Der er styregruppens håb at opstart af e-sport kan blive i efteråret 2019.</p>
<b>9. Evt.</b>		Der var intet til dette punkt.

**Næste møde: torsdag den 22. august 2019**

**Punkter til dagsorden:** Kend din By, Byfest 2019 (økonomi)

Referent  
Anne Scharstein, sekretær